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ZÁPISNICA 

z 9. rokovania Zdravotnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 04.04.2024 

 
 

Počet prítomných členov: 13           /podľa prezenčnej listiny/ 

Počet neprítomných členov:  6          

z toho ospravedlnení:  6             

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie 

3. Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2023 (Ing. Róbert Gima) 

4. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024 (Ing. Róbert Gima) 

5. Koncepcia rozvoja sociálnych služieb v Košickom samosprávnom kraji na roky 2024 

– 2026 (Ing. Vladimír Pauco) 

6. Návrh VZN KSK o zriadení Jazykovej školy ako súčasť Gymnázia, Ľudovíta Štúra 

26, Michalovce (Mgr. Andrea Gajdošová) 

7. Koncepcia uplatnenia SMART princípov v rozvoji verejných politík/služieb 

Košického samosprávneho kraja 2020 + (Ing. Barbora Kováčová) 

8. Informatívna správa k spolupráci pri realizácii projektov obnovy nemocníc 

spolufinancovaných z prostriedkov plánu obnovy a odolnosti (JUDr. Ľubica Palková) 

9. Priority Zdravotnej politiky pre Košický samosprávny kraj na obdobie 2024 – 2028, 

s výhľadom do roku 2030 (PhDr. Dringuš) 

10. Návrhy, podnety a požiadavky 

11. Rôzne 

12. Záver 

 

 

 

 

 

 



K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

Vyjadrenie: Predseda komisie po privítaní prítomných členov komisie a hostí otvoril 9. 

rokovanie komisie. Konštatoval, že z celkového počtu 19 členov komisie je prítomných 13 

členov komisie, čo predstavuje nadpolovičnú väčšinu, tým pádom komisia je 

uznášaniaschopná. Z 9. rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam výlučne pre účely 

zhotovenia zápisnice. Návrh programu rokovania komisie bol členom zaslaný e-mailom. 

Uviedol, že bod 8 s názvom: „Informatívna správa k spolupráci pri realizácii projektov 

obnovy nemocníc spolufinancovaných z prostriedkov plánu obnovy a odolnosti“ sa presunie 

miesto bodu č. 3.  Následne poprosil členov o pripomienky alebo doplnenia k programu.  

Diskusia: - 

Záver: Návrhy na doplnenie programu rokovania neboli predložené.  

 

Uznesenie č. 1/2024 
Komisia schvaľuje program 9. rokovania komisie. 

Hlasovanie č. 1  

Prítomní: 13  

Za: 13     Proti:0      Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

Predseda komisie skonštatoval, že program 9. rokovania komisie bol schválený. 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie  

Vyjadrenie: Predseda komisie uviedol, že na poslednom rokovaní komisie neboli prijaté 

žiadne uznesenia, pretože komisia nebola uznášaniaschopná. Taktiež uviedol, že zo strany 

členov komisie neboli dané žiadne požiadavky. 

Diskusia:  

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky.  

 

Uznesenie č. 2/2024 
Komisia berie na vedomie plnenie uznesení a požiadaviek komisie bez pripomienok. 

Hlasovanie č. 2  

Prítomní: 13  

Za: 13     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 3 

Informatívna správa k spolupráci pri realizácii projektov obnovy nemocníc 

spolufinancovaných z prostriedkov plánu obnovy a odolnosti  

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo zástupkyni riaditeľa Úradu KSK JUDr. Palkovej, 

ktorá v úvode predstavila hostí z Penta Hospitals SK, a. s.. Informatívna správa k bodu č. 3 je 

uverejnená na linku: https://dz2be.vucke.sk/.  Predseda predstavenstva Penta Hospitals SK, a. s. 

členov komisie podrobne informoval o uvedenej spolupráci, taktiež o dostavbe a rekonštrukcii 

Nemocnice s poliklinikou v Spišskej Novej Vsi. Hostia Penta Hospitals SK, a. s. taktiež uviedli, že 

nemocnica v Rožňave a v Trebišove boli taktiež úspešné v jednej z výziev.    

Diskusia: Riaditeľ úradu KSK, JUDr. Boris Bilčák uviedol, že okrem majetkovej časti je pre Úrad 

KSK dôležitá aj zdravotná udržateľnosť, ak vylúčime možnosť predaja nemocníc, tak 

zdravotnícka časť bude v kompetencii VÚC.  Ak by aj došlo k predĺženiu nájomnej zmluvy ako 

z jednou z možností, tak aby ten odpočet zdravotnej oblasti mohol byť členom zdravotnej komisii 

https://dz2be.vucke.sk/


predkladaný, aby členovia naozaj videli ten progres tých nemocníc, samozrejme niekedy zasiahne 

vyššia moc a následkom je rušenie oddelení. Na ďalej komisii pravdepodobne budú členom 

komisie predstavené varianty. MUDr. Fulková uviedla, že dúfa, že Úrad KSK predĺžil nájomné 

zmluvy, pretože Nemocnica v Spišskej Novej Vsi je veľmi dôležitá, aj pre okolité mesta ako napr. 

Gelnicu, či Krompachy, ide približne o 2000 pacientov. K uvedenému sa vyjadril Predseda 

predstavenstva Penta Hospitals SK, a. s.. Predseda komisie MUDr. Hojstrič na záver daného bodu 

skonštatoval, že diskusia bola vyčerpávajúca, prešli sme od rekonštrukcie nemocnice v Spišskej 

Novej Vsi až po reformu zdravotníctva. V Spišskej  Novej Vsi reálne pribudne celý komplex, nie 

len výmena okien. Netreba však zabúdať, že prebieha aj rekonštrukcia Popradskej nemocnice, a ak 

by v Spišskej Novej Vsi v tom horizonte nezainvestovalo, tak mi mohlo dôjsť k odlevu pacientov 

aj personálu. Spiš bude v rámci nemocníc taký líder v rámci celého Slovenska, čomu sa teší. Sú 

veci, ktoré nevie ovplyvniť ani VÚC. Opýtal sa, či dôjde k nejakému obmedzeniu poskytovania 

zdravotnej starostlivosti v priebehu dostavby nemocnice v Spišskej Novej Vsi. Hostia z Penty 

Hospitals SK, a. s. odpovedali na uvedenú otázku.  

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

 

Uznesenie č. 3/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 

v zmysle návrhu uznesenia.  

Hlasovanie č. 3  

Prítomní:12   

Za:12      Proti:0      Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 4 

Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2023 

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo Ing. Lipovskej. Materiál k bodu č. 4 je 

uverejnený na linku: https://dz2be.vucke.sk/.   
Diskusia: - 

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

 

Uznesenie č. 4/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v zmysle návrhu 

uznesenia.  

Hlasovanie č. 4  

Prítomní: 12   

Za: 12     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 5 

Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024  

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo Ing. Lipovskej. Materiál k bodu č. 5 je 

uverejnený na linku: https://dz2be.vucke.sk/.   
Diskusia:  

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

 

 

 

 

https://dz2be.vucke.sk/
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Uznesenie č. 5/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v zmysle návrhu 

uznesenia.  

Hlasovanie č. 5  

Prítomní:   

Za: 12     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 6 

Koncepcia rozvoja sociálnych služieb v Košickom samosprávnom kraji na roky 2024 – 

2026  
Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo Ing. Šafránekovej. Materiál k bodu č. 6 je 

uverejnený na linku: https://dz2be.vucke.sk/.   
Diskusia: MUDr. Fulková sa opýtala Ing. Šafránekovej, či jej môže vlastnými slovami zhrnúť 

výsledok. Výsledok zo strany Ing. Šafránekovej bol zhrnutý. 

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

 

Uznesenie č. 6/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v zmysle návrhu 

uznesenia.  

Hlasovanie č. 6  

Prítomní: 12   

Za:12      Proti:0      Zdržal sa:0  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 7 

Návrh VZN KSK o zriadení Jazykovej školy ako súčasť Gymnázia, Ľudovíta Štúra 26, 

Michalovce  

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo RNDr. Péchyovej. Materiál k bodu č. 7 je 

uverejnený na linku: https://dz2be.vucke.sk/.   
Diskusia: -  

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

 

Uznesenie č. 7/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v zmysle návrhu 

uznesenia.  

Hlasovanie č. 7  

Prítomní:12   

Za: 12     Proti:0      Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 8 

Koncepcia uplatnenia SMART princípov v rozvoji verejných politík/služieb Košického 

samosprávneho kraja 2020 +  

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo Ing. Ondovej PhD.. Materiál k bodu č. 8 je 

uverejnený na linku: https://dz2be.vucke.sk/.   

Diskusia: - 

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. 

 

 

https://dz2be.vucke.sk/
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Uznesenie č. 8/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v zmysle návrhu 

uznesenia.  

Hlasovanie č. 8  

Prítomní:10   

Za: 10     Proti:0      Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 9 

Priority Zdravotnej politiky pre Košický samosprávny kraj na obdobie 2024 – 2028, 

s výhľadom do roku 2030  

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo zástupkyni riaditeľa Úradu KSK JUDr. 

Palkovej a následne PhDr. Dringušovi. Materiál je uverejnený na linku: Návrh Priorít 

zdravotnej politiky pre Košický kraj na obdobie 2024-2028 s výhľadom do roku 2030 - 

VUCKE.  
Diskusia: MUDr. Kvak uviedol, že výsledok jednania s Penta Hospitals SK, a. s. by malo byť 

obsiahnuté aj v strategickom dokumente. Na uvedené sa vyjadrila zástupkyňa riaditeľa Úradu 

JUDr. Palková. Hlavný kontrolór Ing. Hudák sa opýtal, prečo veci, ktoré má zastrešovať 

Krajská agentúra nemôžu vykonávať zamestnanci na oddelení zdravotníctva. Na otázku mu 

odpovedal lekár samosprávneho kraja MUDr. Mgr. René Hako, PhD., MHA, MPH, MBA. 

MUDr. Kvak uviedol, že Žilinský samosprávny kraj má vlastné nemocnice, preto ich 

strategický dokument obsahuje 350 strán, pretože je tento dokument spracovaný veľmi 

podrobne, preto nie je vhodné porovnávať počet strán strategického dokumentu s inými VÚC.  

MUDr. Sekáč sa opýtal, aký je vlastne účel agentúry. Na otázku mu odpovedal lekár 

samosprávneho kraja MUDr. Mgr. René Hako, PhD., MHA, MPH, MBA a zástupkyňa 

riaditeľa Úradu JUDr. Palková uviedla špecifické ciele agentúry. 

Záver: Predseda komisia konštatoval, že z celkového počtu 19 členov komisie je prítomných 

len 9 členov komisie, čo nie je nadpolovičná väčšina a preto komisia nie je uznášaniaschopná. 

 

K bodu č. 10 

Návrhy, podnety a požiadavky 

V rámci tohto bodu sa do diskusie neprihlásil žiaden z členov komisie. 

 

K bodu č. 11 

Rôzne    

PhDr. Viera Trusková, PhD. požiadala predsedu komisie MUDr. Hojstriča a členov komisie, 

aby mohla na budúcom rokovaní odprezentovať bod s názvom: Primárna, sekundárna 

a terciálna prevencia v kontexte duševného zdravia ( Woodcamp – preventívna psychológia 

v praxi). Predseda komisie MUDr. Hojstrič uviedol, že tento bod bude predmetom programu 

na ďalšom rokovaní komisie, ktoré sa uskutoční dňa 30.05.2024 o 13,30 hod.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://web.vucke.sk/sk/kompetencie/zdravotnictvo/koncepcne-materaly/navrh-priorit-zdravotnej-politiky-kosicky-kraj-obdobie-2024-2028-vyhladom-do-roku-2030.html
https://web.vucke.sk/sk/kompetencie/zdravotnictvo/koncepcne-materaly/navrh-priorit-zdravotnej-politiky-kosicky-kraj-obdobie-2024-2028-vyhladom-do-roku-2030.html
https://web.vucke.sk/sk/kompetencie/zdravotnictvo/koncepcne-materaly/navrh-priorit-zdravotnej-politiky-kosicky-kraj-obdobie-2024-2028-vyhladom-do-roku-2030.html


K bodu č. 12 

Záver 

Predseda komisie MUDr. Marián Hojstrič konštatoval, že program rokovania komisie bol 

vyčerpaný, poďakoval prítomným za účasť a uviedol, že ďalšie rokovanie komisie sa 

uskutoční dňa 30.05.2024 o 13,30 hod. na Úrade Košického samosprávneho kraja v zasadačke 

č. 310. Zdravotná komisia trvala do 15:30 hod.  

 

 

 

 

 

 

JUDr. Miriam Mikulová 

tajomník komisie 

 

MUDr. Marián Hojstrič 

predseda komisie 

 


